
Referat fra FAU møte 5/2- 2024 
 
Tilstede: Henning, Jan Kenneth, Vibeche, Lisbeth, Hilde og Suzanne. 
 
Ballet:  
Det er få elever som har meldt seg på ballet sammenlignet med tidligere år. Per idag (3 
dager før påmeldingsfrist) har 69 elever meldt seg på. Dette er 100 færre enn i fjor og 
nødvendig for et sunt budsjett. FAU kan dekke et underskudd på inntil 10 000kr, men utover 
dette bør arrangementer være selv-bærende økonomisk. Man trenger å øke antall påmeldte 
- kan det hjelpe å utsette? Purre på elever/ foreldre via Vigilo? 
 
Oppdatering 15. februar: 130 elever er påmeldt. Ifjor var det 173 påmeldte. Ca 115 av disse 
har innbetalt til FAU (noen har søkt økonomisk bistand).Totale inntekter er ca 25 000kr og 
utgifter 37 000kr. FAU dekker tapet på 12 000kr, men dette har ikke FAU midler til å gjøre for 
fremtidige ball (ihvertfall ikke i denne størrelsesorden). Egenandel bør også økes da det har 
vært kraftig prisøkning på de fleste varer uten at egenandelen har endret seg siste årene. 
 
Kvalitetsoppfølging 2024   
Foreldreundersøkelsen gjennomgått. Funnet 4 spørsmål vi skal gjennomgå med 
trinnkontakter og funnet innspill fra foreldreundersøkelsen. Invitasjon til trinnkontakter om 
kvalitetsoppfølgingsmøte 4. Mars sendt ut. 
 
Rektor ikke tilstede da dette var et arbeidsmøte- spørsmål fra foreldre er spilt inn via e-post 
og rektor svarer på neste møte (spørsmål om toaletter, M&D betalingsløsning, mm) 
 


